
Referat af generalforsamling i Lundtofte Medborgerhus`s Venner 

Tirsdag den 14. april kl. 19 i Lundtofte Medborgerhus. 

 

1. Formand Henriette Hoffmann Bertelsen byder velkommen til foreningens 6. 

generalforsamling.  

2. Helge Solberg vælges til dirigent. 

3. Henriette Hoffmann Bertelsen fremlægger formandens beretning. 

4. Kasserer Steffen Rasmussen fremlægger det reviderede regnskab, som godkendes. 

5. Kasserer Steffen Rasmussen fremlægger budget, som godkendes. Kontingent fastlægges til 

uændret 100 kr.  

6. Formand Henriette Hoffmann Bertelsen, sekretær Judy Hass, bestyrelsesmedlem Claus 

Hviid Knudsen er på valg. Alle genvælges for 2 år. 

7. Suppleanterne Inge Christiansen, Helen Skov og Ruth Serup Nielsen er på valg. Alle 

genvælges for 1 år. 

8. Revisor Jørgen Leisner er på valg, og genvælges for 1 år. 

9. Ingen indkomne forslag. 

10. Evt.  

Der bliver stillet spørgsmål til bestyrelsen om foreningens og Medborgerhusets fremtid. 

Der er som bekendt planer om at samle samtlige foreningsaktiviteter på Lundtofte Skole. 

Men den endelige beslutning, som ligger hos  kommunalbestyrelsen, er endnu ikke truffet. 

Der er opbakning fra generalforsamlingen til bestyrelsens arbejde. I første omgang for at 

forsøge at bevare Lundtofte Medborgerhus, men ellers at gå ind i et samarbejde med 

kommunen om fremtidige muligheder. Der diskuteres om muligheder for at åbne for 

egentlig undervisning i Medborgerhuset. Lone Schou-Hansen vil kontakte Det grønne 

Område m.h.p. en omtale af huset.  

11. Helge Solberg afsluttede generalforsamlingen, og takkede for en god diskussion. 

 

 

Judy Hass, 15. april 2015. 


